
Nieuwe speeltuin dankzij vraag N-VA
In juli 2020 wees N-VA-gemeenteraadslid Sara Vacca op het feit dat de wijken 
 Noteborn, Bonekamp en Kekeldries nog slechts over één speelpleintje beschikten. 
Sara vroeg dan ook om extra speelmogelijkheden te voorzien, ook omdat de inwo-
ners van Noteborn vragende partij zijn. Uiteindelijk komt er een mooi alternatief.

“In de Notebornwijk stond vroeger een speelpleintje, maar dat werd in 2009 afbroken. 
‘Wegens overlast’, klonk het bij eerste vraag hierover. Maar dat wil zeggen dat de kinde-
ren van nu gestraft werden voor daden van toen”, aldus Sara Vacca.

Grote meerderheid inwoners voorstander
Sara trok de straat op om te luisteren naar de noden van de inwoners van de Noteborn. 
Dat leverde een petitie op met maar liefst 75 handtekeningen. De Notebornwijk telt 100 
woningen. Dat geeft alvast aan dat een grote meerderheid van de bewoners voorstander 
was voor een nieuwe speeltuin.

Sara: “De afgelopen jaren is het aantal jonge gezinnen in die wijk enorm gestegen. In 
de gemeenteraadscommissie gaven we reeds aan dat we creatief kunnen omspringen 
met lokale speelpleinen. We denken oprecht dat onze stad moet vooruit gaan en niet 
achteruit.”

Parkzone Lanklaar
In juli 2021 kwam dan het goede nieuws dat er in de 
parkzone van Lanklaar (in het midden van de wijken 
Krekeldries en Noteborn) in het najaar van 2021 een 
speelplein gebouwd zal worden. 

“Het doet ons enorm deugd dat de stad de noden van 
de inwoners ter harte heeft genomen en hiermee aan 
de slag is gegaan”, besluit Sara Vacca.

Beste inwoners,

2021 loopt ten einde. Dat het een 
speciaal jaar was, hoef ik u niet te 
vertellen. Een jaar waarin alle lagen van 
de samenleving op de proef werden ge-
steld, maar waarin ook de goedheid en 
solidariteit van velen naar boven kwam. 
We geloven in die Vlaamse veerkracht. 

We zien elkaar zeker terug in het 
nieuwe jaar met goede moed, een fris 
bestuur en een kritische oppositie die 
klaarstaat voor de belangen van de 
inwoners. 

Rest me enkel nog u namens het voltal-
lige bestuur een warme eindejaarspe-
riode en een gelukkig(er) 2022 toe te 
wensen waarin een goede gezondheid 
meer dan ooit belangrijk is. Van harte.

Sven Hawinkel
Voorzitter N-VA 
Dilsen-Stokkem

Het weerzien was fijn
We hebben elkaar lang moeten missen. 
Het deed ons enorm deugd dat we met 
onze bestuursleden terug mochten 
samen komen. De eerste keer gingen we 
gezellig brunchen. Door de verstreng-
de maatregelen ging onze volgende 
afspraak door in de buitenlucht en trok-
ken we erop uit voor een wandeling in 
eigen dorp: Negenoord.
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Krotwoning Vrietselstraat eindelijk afgebroken 
Op de gemeenteraad van 11 mei 2020 stelde gemeenteraadslid Sara Vacca een vraag omtrent een leegstaande woning op de 
Vrietselstraat. Hierbij trokken we de stabiliteit van dit pand in twijfel. We vernamen via de gemeenteraad dat er sinds april 2001 
niemand meer ingeschreven is op dit adres. Alle briefwisseling bleef onbeantwoord. Sinds juli 2010 is de woning opgenomen in 
het gemeentelijk leegstand register. 

Na meldingen van buurtbewoners dat ook de staat van de 
tuin te wensen overlaat, plaatste de Stad hekken om het 
fiets- en voetpad te vrijwaren.

“Dat was op lange termijn helaas niet voldoende”, haalde 
gemeenteraadslid Sara Vacca aan. De Stad deelde mee dat 
ze de stabiliteit van de woning zou onderzoeken. 

In oktober 2021 kwam er een positief gevolg op onze 
vraag en ging de Stad over tot afbraak van de woning.

 N-VA-gemeenteraadslid Sara Vacca is blij dat de woning  
in Vrietselstraat afgebroken werd.

Geen gascentrale in Rotem
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir weigert de 
omgevingsvergunning voor de realisatie van een gas-
centrale van 900MW in Dilsen-Stokkem. De gascentrale 
zou jaarlijks ongeveer 100.000 kg ammoniak en ongeveer 
340.000 kg NOx uitstoten op slechts 189 meter van  
Europees beschermde topnatuur. 

“Je moet geen raketgeleerde zijn om te beseffen dat er 
betere ideeën zijn dan een grote vervuilende gascentrale 
op wandelafstand van Europese topnatuur. Als minister 
van Leefmilieu is het mijn taak om elke aanvraag te be-
oordelen op het effect op ons leefmilieu. Maar het project 
voldoet ook niet aan meerdere basisregels van onze ruim-
telijke ordening”, aldus Zuhal Demir.

Vaccinatiecentrum Maasland  
in Dilsen-Stokkem 

Voor de inwoners van alle Maasge-
meenten richt de EersteLijnsZone 
Maasland één centraalgelegen  
vaccinatiecentrum in aan de  
Europalaan 157D in Dilsen-Stokkem 
(kruispunt Europalaan/Pannenhuis-
straat).

Contact voor info:
Callcenter: weekdagen van 9 tot 12 uur
Telefoon: 089 27 17 00
vaccinatiecentrum@elzmaasland.be
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Extra schoolruimte in Dilsen-Stokkem 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts kent huursubsidies toe aan 65 
scholen zodat ze samen meer dan 115.000 m² extra klasruimte in gebruik 
kunnen nemen. Het gaat om een investering van 6,4 miljoen euro die ten 
goede zal komen aan bijna 18.000 leerlingen.

Scholen zullen de middelen onder meer gebruiken om modulaire units of een 
nabijgelegen gebouw te huren. Projecten die in één klap veel extra capaciteit 
opleveren en die de extra infrastructuur buiten de schooluren delen met 
sportclubs of jeugdverenigingen kregen voorrang.

“Met deze huursubsidies kunnen we kort op de bal spelen en snel extra 
schoolruimte winnen”, zegt Weyts. “Zo kunnen we versneld oplossingen bieden 
op plaatsen waar de nood vandaag het hoogste is”

Gemeenteraad volgen?
De gemeenteraden gingen de voorbije maanden 
zowel fysiek als digitaal door. Bij een verhoging 
van de coronacijfers schakelt de stad meteen over 
op digitaal. 
Onze gemeenteraden gaan zoals gepland door 
iedere tweede maandag van de maand. 
Je kan deze volgen op de website van de stad 
www.dilsen-stokkem.be. 

Indien deze fysiek doorgaan, is dit tijdelijk in het 
Ontmoetingscentrum van Elen.
Helliniplein 1, 3650 Elen.

 Ook de politieraad ging in september 
weer fysiek door. Hier kon uiteraard 
geen foto van ontbreken. Raadslid Sara 
Vacca (N-VA Dilsen-Stokkem) en Ine 
Franssen (N-VA Maaseik) waren blij 
om na anderhalf jaar opnieuw fysiek te 
mogen vergaderen.

N-VA-gemeenteraadsleden Theo Colla, 
Dirk Slaets en Sara Vacca.

Billboard in Elen trekt meteen de aandacht
Sinds de tweede week van december is langs de Rijksweg in Elen een opvallend reclamebord te zien. Zonder tekst, enkel 
een fotocollage van heel veel water. Eén ding is zeker: een nieuw project is op komst: ‘Kunst aan de Maas’.

Het was even schrikken aan het 
bushokje bij de Breemstraat in Elen. 
Door optisch bedrog leek het wel of 
het Maaswater tot aan het fietspad van 
de drukke Rijksweg stond. Bij nader 
inzien gaat het om een eyecatcher van 
het Huis voor Actuele Kunst, Design 
& Architectuur Z33, gekend voor 
het Doorkijkkerkje in Borgloon. Bij 
deze lanceren ze hun nieuwste creatie 
‘Kunst aan de Maas’.

Kunstwerk in elke gemeente
Dit kunstproject is een initiatief van 

Regionaal Landschap Kempen & 
Maasland  en Z33 met financiële steun 
van Vlaanderen en de vijf Maaslandse 
gemeenten. Het opzet is te tonen hoe 
door mens en natuur het landschap 
rond de Maas gevormd is. Voor elke 
gemeente op Vlaamse oever van het 
RivierPark Maasvallei wordt een 
kunstwerk in open ruimte naar lokale 
eigenheid ontworpen.

Begin 2022 wordt de eerste semiper-
manente uitbeelding in Lanaken ge-
plaatst. Nadien volgt Kinrooi. Volgens 
planning komt Dilsen-Stokkem in 

2023 aan de beurt. We kijken er alvast 
naar uit.
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